
 

 

 

Zápis 

z jednání rady MAS Rozvoj Tanvaldska 

  

Místo: Centrum Sylvatica, Jiřetín pod Bukovou 15 

Datum, začátek:  3.9.2021 v 9:00 hod. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Program:  

1. Rozšíření fiche  „A.3.1.3 Podpora rozvoje spolkové činnosti a volnočasových aktivit - rozvoj 
obcí“ o další oblast podpory. 
2. Schválení výzvy MAS  z programového rámce PRV 
3. Schválení usnesení přijatých formou per rollam 
4. Informace k SCLLD 2021+ 
5. ISPRV 
6. Různé, diskuse 
 

 

Ad 1.  

J. Kucin  obeznámil  přítomné s možností rozšíření Fiche F8 dle čl. 20 na podporu rozvoje spolkové 
činnosti a volnočasových aktivit - rozvoj obcí o další oblasti zájmu.  
 
Usnesení 

Rada MAS Rozvoj Tanvaldska schválila rozšířit Fichi F8 o tyto oblasti článku 20: 

- b) Mateřské a základní školy 

- e) Vybrané kulturní památky 

- h) Muzea a expozice pro obce 

 

Hlasování:  pro 7, Proti 0, zdržel se 0 
 
Ad 2.  

J. Kucin předložil návrh na vyhlášení výzvy MAS v PRV pro Fichi F8, oblast podpory Článek 20, Základní 
služby a obnova vesnic ve venkovských oblastech, písmeno b) Mateřské a základní školy 
 
Usnesení 

Rada MAS Rozvoj Tanvaldska schválila vyhlášení výzvy MAS Rozvoj Tanvaldska zaměřenou na F8, 

oblast Základní služby a obnova vesnic ve venkovských oblastech, písmeno b) Mateřské a základní 

školy 

Hlasování:  pro 7, Proti 0, zdržel se 0 
 

Ad 3.  

J. Kucin informoval, že dle platného jednacího řádu Rady je potřebné dřívější rozhodnutí rady 
schválené formou per rollam přiložit do zápisu na následném prezenčním jednání rady. 
 
Usnesení 

Rada MAS Rozvoj Tanvaldska schvaluje usnesení přijatá metodou per rollam dne 29.10.2020, 

12.7.2021, 19.8.2021 a souhlasí, aby byla přílohou zápisu. 

Hlasování:  pro 7, Proti 0, zdržel se 0 
 

 



 

 

 

Ad 4.  

F. Šafařík podal informaci o aktuálním stavu přípravy SCLLD Rozvoj Tanvaldska. 

 

Zapsala Tereza Šolcová    

V Jiřetíně p. Bukovou 3.9.2021 

 

 

 

 

 

                                             ----------------------------------- 

                                               Josef Kucin, předseda 


